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Leandro Paredes jest graczem, którego notowania urosły najbardziej u

Luciano Spallettiego w porównaniu do początku zgrupowania. Sporo

mówiło się o sprzedaży Argentyńczyka i pozyskaniu Diawary, jednak

wydaje się, że 22-latek zostanie w Romie i zastąpi w kadrze Seydou Keitę.

Gracz udzielił wywiadu dla oficjalnej strony Romy.

- Pięknie było wrócić do Romy, spotkałem fantastyczną grupę. Mam nadzieję jeszcze

wiele się nauczyć, aby pomóc drużynie. Bardzo mi się podobał ten wyjazd,

zwłaszcza faza w Bostonie, bardzo dużo trenowaliśmy, bawiliśmy się.

Mecz z Liverpoolem?

- Mecz na Busch Stadium był bardzo ważny, przeciwko mocnemu zespołowi.

Zagraliśmy dobrze, wykonaliśmy wiele dobrych rzeczy, ale jak zdarza się często

podczas przedsezonowych przygotowań, mamy jeszcze wiele aspektów do

poprawienia i dokonamy tego na pewno ze Spallettim.

Twoi koledzy z formacji?

- Na bokach miałem Strootmana i Nainggolana, czuję się z nimi dobrze, mogę się

bardzo dużo nauczyć, tak jak ode De Rossiego, aby grać przed linią defensywy. 

Wytyczne trenera?

- Spalletti prosi mnie o krycie przestrzeni, które inni pomocnicy zostawiają pustymi.

Muszę grać wszystkie piłki z pierwszego, maksymalnie drugiego dotknięcia.

Zdaniem trenera tak będzie mi łatwiej i jestem co do tego przekonany.
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